
Bestyrelsesmøde 14. Juni 2022 
 
Tilstede var Inga, Berit, Vibeke og Jon  
 

 
1. Gennemgang af projekt vedr. ombygning af bådehal 

Kris præsenterede arbejdsgruppens arbejde. Det foreslås at bortskaffe følgende både 
Viborg dame, DM82, Domino, Nybo, Carlsberg Lemon, Frost el. Højskolen Østersø, Peter 
Nybo. 
Alt havegrej flyttes til brændeskuret, hvor der indrettes et aflåst skur. 

 

 
2. Inga orienterede om seniorfolkemødet. 

Der er lavet flyers og skilte til præsentation af klubben. 
 

 
3. Arbejdsdag 

Der planlægges med arbejdsdag den 21. august 2022. 
 

 

 


